

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Մ. Մ. Զրբաշյան, Ռ. Ա. Բաղիյան. Միտտագ-Լեֆլերի տիպի ֆունկցիաների հետ ասոցիացված ինտեգրալ ներկայացումների և չափերի մասին	483
Ռ. Վ. Համբարձումյան, Վ. Կ. Օհանյան. Հարթության վրա թելիկների համաձեռն ի իզոտրոպ պատահական դաշտեր	509
Գ. Ա. Աղոմյան. N_2 գծային ստոխաստիկ դիֆերենցիալ հավասարումների առաջին և երկրորդ կարգի $\langle y \rangle$ և $R_y(t_1, t_2)$ ստոխաստիկաների ստացումը	529
Ս. Մ. Հովհաննիսյան. Չափելի ֆունկցիաների ներկայացումը տարածություններում գումարվող շարքերով	535
Ռ. Ա. Ալեխանդրյան, Ռ. Զ. Մկրտչյան. Միապատիկ սպեկտրով կամայական ինքնահամալուծ օպերատորի սեփական էլեմենտների սխեմների լրիվության մի հայտանիշի մասին	549
Լ. Խ. Մեհրաբյան. Մերոմորֆ ֆունկցիաների որոշ դասերի իրականացումը դիսկրետ ժամանակով սխեմների տեսության մեջ	560

С О Д Е Р Ж А Н И Е

М. М. Джрбашян, Р. А. Багян. Об интегральных представлениях и мерах, ассоциированных с функциями типа Миттаг-Леффлера	483
Р. В. Амбарцумян, В. К. Оганян. Однородные и изотропные случайные поля волокон на плоскости	509
Г. А. Адомян. Получение статистик первого и второго порядка $\langle y \rangle$ и $R_y(t_1, t_2)$ для нелинейных стохастических дифференциальных уравнений	529
С. М. Оганесян. О представлении измеримых функций ортогональными рядами, суммируемыми в пространствах L_p	535
Р. А. Александрян, Р. З. Мкртчян. Об одном критерии полноты системы собственных элементов произвольного самосопряженного оператора с однократным спектром	549
Л. Х. Мехрабян. Реализация некоторых классов мероморфных функций в теории систем с дискретным временем	560

C O N T E N T S

M. M. Jrbashian, R. A. Bagian. On integral representations and measures associated with the functions of Mittag-Leffler type	483
R. V. Ambartsumian, V. K. Ohanian. Homogeneous and isotropic random fields of fibres on the plane	509
G. A. Adomian. Obtaining first and second order statistics $\langle y \rangle$ and $R_y(t_1, t_2)$ in stochastic differential equations for the nonlinear case	529
S. M. Hovhannisian. On the representation of measurable functions by orthogonal series summable in spaces L_p	535
R. A. Alexandrian, R. Z. Mkrtchian. On the criterion of completeness of the system eigenelements general selfadjointed operator with simple spectrum	549
L. Kh. Mehrabian. Realization of some classes of meromorphic functions in the theory of discret time systems	560